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INTERPELACJA 

 

W imieniu mieszkańców wsi Kalna, składam interpelację w sprawie zdecydowanego 

pogorszenia się parametrów energii elektrycznej na terenie naszej miejscowości, 

a szczególnie w jej części zachodniej, obsługiwanej przez Tauron SA.  

W czasie mijającego półrocza, a szczególnie w ostatnim okresie czasu, napięcie elektryczne 

w sieci ulega bardzo dużym wahaniom, osiągając w okresach szczytowych poziom 

przekraczający 260 V. Sytuacja ta prowadzi do coraz częstszych uszkodzeń sprzętu 

elektrycznego, a szczególnie elektronicznego. Na skutek powyższego zjawiska, wykonane 

dużym wysiłkiem i kosztem mieszkańców i gminy instalacje fotowoltaiczne funkcjonują 

w bardzo ograniczonym zakresie, praktycznie jedynie w dni pochmurne. 

Mieszkańcy skarżą się i zwracają uwagę, że ponieśli duży wysiłek finansowy, często 

zaciągając kosztowne kredyty na rzecz czystej energii, do czego zachęcały ich władze 

państwa polskiego. Złe parametry sieci elektrycznej powodują, że zbudowane instalacje 

fotowoltaiczne nie spełniają deklarowanych i oczekiwanych rezultatów. 

Użytkownicy sieci elektrycznej w Kalnej oczekują od operatora Tauron SA rzetelnego 

i pilnego rozwiązanie powyższych zgłaszanych problemów. 
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